
Zápis z jednání 

Školské rady ZŠ Jedovnice dne 6. 3. 2024 

Přítomni: RNDr. Anna Bayerová, Ph.D., Mgr. Radka Hromková Ušelová, DiS., Mgr. Martina 

Koubová, Mgr. Petr Magula, Ing. Josef Matuška, Martina Maňoušková, Mgr. Jana Nezvalová, 

Tereza Malárová 

Omluveni: Hana Šíblová,  

Host: Lenka Danielová, ředitelka školy 

Program: 

I. Úvod 

II. Plán investic na rok 2024 

III. výsledky z dotazníkového šetření SCIO (kvalita školní jídelny, vztahy na pracovišti)   

IV. různé 

V. Závěr 

 

Body programu: 

I. Předseda ŠR přivítal přítomné členy a seznámil je s programem.  

 

II. Lenka Danielová informovovala členy školské rady o plánovaných a proběhlých 

rekonstrukcí učeben, rekonstrukce záchodů a jejich přizpůsobení pro bezbariérovost a 

o postupu projektu přístavby školy v její severovýchodní části. 

 

III. Školní jídelna – na základě podnětů od rodičů, žáků, učitelského sboru a výsledku 

dotazníkového šetření SCIO, kde se v minulosti hodnotila kvalita školní jídelny jako 

velmi nízká vzešel opět podnět k diskuzi. Členové ŠR hodnotí ať už z vlastní 

zkušenosti, ze zkušeností a informací svých blízkých stravování kladně. Kvalita a 

kvantita podávaných pokrmů se ze strany školní jídelny evidentně zvedla. Pozitivně 

byly hodnoceny vzorové porce a možnost žáků zapojit se do výběru pokrmů. 

Negativně je hodnoceno plýtvání jídlem ze strany většiny žáků především druhého 

stupně. Pí. ředitelka  informovala o zpřísnění norem pro školní stravování od příštího 

roku na množství soli a zvýšení podílů luštěninových a zeleninových pokrmů.  

 

Vztahy na pracovišti – došlo k obměně a omlazení kolektivu se omladil, situaci na 

pracovišti je hodnocena pozitivně. Byla vyslovena myšlenka realizace 

teambuldingové akce pro pedagogický sbor. 

 

IV. Školský parlament – dotaz A. Bayerová na L. Danielovou jak hodnotíte vznik a 

fungování této instituce? L. Danielová – „hodnotíme jej kladně, například realizují 

školní časopis a navrhli grafiku pro školní oblečení. Za důležité pro činnost parlamentu 



považuji činnost školní psycholožky, která celý parlament koriguje“ Školní parlament 

je složen ze dvou volených zástupců od 3 do 9 třídy.  

 

Vinný bál - pozitivní hodnocení, další termín pro letošní rok je 22. 11. 2024. 

Počty žáků z Ukrajiny – v současné chvíli je na škole 11  žáků. 

 

Ročníkové práce - kolize ročníkových prací s přijímacími zkouškami na střední školy. 

A. Danielová – Termín pro odevzdání textové části byl 01/2024, kompletní odevzdání 

proběhne do 05/2024, tak aby nenarušily přijímací zkoušky na střední školy. 

 

Lyžařský kurz – M. Maňoušková dotaz k délce trvání lyžařského kurzu v délce čtyř a 

ne pěti dní. R. H. Ušelová – délka trvání kurzu byla jasně uvedena v pozvánce. Páteční 

program byl přesunut do ZŠ z několika důvodů.  

1. V pátek děti lyžovaly pouze cca 2 hodiny, následovalo vyhodnocení a odjezd do 

Jedovnic, přičemž náklady na autobusy jsou na jeden den 50000 Kč. Ekonomičtější 

tedy je varianta oželet dvě hodiny lyžování a vyhlášení realizovat v tělocvičně ZŠ, kde 

je pro to vhodnější zázemí.  

2. Druhým důvodem byl nedostatek instruktorů, které se snažíme pokrýt z řada rodičů, 

kteří tuto činnost vykonávají ve svém volném čase a zadarmo. Mohli bychom 

samozřejmě využít služeb placených instruktorů na místě, ale silně by to ovlivnilo 

celkovou cenu. 

 

 

V. Závěrem předseda poděkoval všem za účast a členové se domluvili na dalším termínu 

zasedání školské rady v polovině roku 2024. 

 

 

 

V Jedovnicích 6. 3. 2024 

Zapsal: Petr Magula               Zápis ověřila: Anna Bayerová  
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